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Es preveu que els treballs acabin a finals d'aquest mes

Gràcies a una subvenció de poc més de 200.000 euros del Departament de Territori i
Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya, el Consell Comarcal del Ripollès ha
començat les actuacions de millora de diversos camins de la comarca. La convocatòria
d’aquests ajuts oferia poc temps de marge per presentar-hi les sol·licituds, de manera
que s’ha hagut d’actuar amb rapidesa per complir amb els terminis establerts. Joaquim
Colomer, president del Consell Comarcal del Ripollès, explica: «Buscar camins que
connectin diversos municipis per no entrar a puntualitzar el camí de cada
poble perquè cadascún té un llistat de 15 o 20 camins i no podiem entrar en
això per temps i per terminis, per tant vam prioritzar fer camins a nivell
comarcal, camins que uneixin municipis i que connectin aquest teixit viari
dins la comarca».

Un dels camins és la pista d’accés a l’abocador clausurat a les Llosses, on es millorarà
l’accessibilitat. També s’està actuant al tram d’accés al Refugi d’animals del Ripollès,
que dona servei als 19 municipis de la comarca. D’altra banda, es pavimenta un tram de
la carretera de Ribamala, el camí del Remei entre Sant Pau de Segúries i Camprodon i el
tram de Ribes Altes a Tregurà que permet accedir al refugi del Pla d’Erola. Enric Pérez,
vicepresident del Consell Comarcal del Ripollès, comenta: «Ara treballarem amb els
ajuntaments per tenir una previsió de camins a nivell municipal per si l’any
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vinent tornem a tenir una subvenció i una aportació d’aquests diners
podent treballar amb més temps i tenint una previsió per fer actuacions a
nivell municipal i poder donar resposta al manteniment de molts camins,
que al ser una comarca de muntanya sempre requereixen de molta
atenció».

S’ha treballat a contratemps perquè les actuacions finalitzin a finals d’aquest mes de
novembre i començar a concretar quins seran els possibles camins en els quals es
treballarà en properes convocatòries.

ERC PROPOSA UN PLA DE CAMINS

Per la seva banda, l grup d’Esquerra Republicana al Consell Comarcal ha proposat la
creació d’un Pla de Camins per tal d’establir un ordre de prioritats d’arranjament i
pavimentació. Es vol evitar tornar a anar amb presses quan arribin les convocatòries
d’ajuts i que aquests només beneficiïn a alguns municipis.

Els republicans presentaran una moció demanant també que es consensuïn els criteris
de repartiment de la subvenció de camins de forma objectiva, contemplant sobretot els
que disposen de dret de pas públic. Volen evitar que els pobles petits, que tenen poc
finançament, es quedin sense rebre cap euro de les subvencions per a camins.
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